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JUNTA PERMANENT ORDINÀRIA DE LA FACULTAT DE PSICOLOGIA 

 
Acta núm. 73 

 
16 d’octubre de 2017 

 
 
Sessió ordinària celebrada a la sala de juntes de les facultats de Filosofia i Lletres i de 
Psicologia, presidida per la degana Margarita Martí Nicolovius. 
 
Inici de la sessió: 12:45 hores, en segona convocatòria.  
 
Assistents: 
 
Saiko Allende, Maria Álvarez, Antoni Castelló, David Costa, Sílvia Edo, Jordi Fernández, 
Fernando Guerrero, Joaquim T. Limonero, Margarita Martí, Jaume Martínez, Eric 
Miñarro, Marisela Montenegro, Marisol Mora, Raúl Morales, Jordi Obiols, Marina Ollé, 
Susana Pallarés, Eva Penelo, Alba Perona, Isabel Portell, Margot Pujal, Yago Ramis, Jesús 
Rojas, Tatiana Rovira,  Naymé Salas, Pablo Sánchez, Clara Selva, Anna Vale, Begoña Valle. 
 
Excusen la seva absència: 
 
Leonor Cantera (substituïda per Margot Pujal), Blas Navarro (substituït per Ana Vale) 

 
No assisteixen: 
 
Antonio Chaves, Javier Corujo, Roger Esterlich, José Luis Lalueza, Martí Llaurador, Josep 
Nebot, Elisabeth Ruiz, Sònia Sánchez. 
 

 
Ordre del dia: 

 
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la darrera sessió de la Junta Permanent (Acta 

núm. 72 de 07/09/2017). 
2. Informacions de l’equip de deganat. 
3. Aprovació, si s’escau, dels Plans Docents 2017-2018. 
4. Aprovació, si escau, de la proposta de la Fac. De Filosofia i Lletres que la Sala de 

Graus s’anomeni “Sala Jordi Castellanos Vila”. 
5. Aprovació, si escau, de la proposta de membres de les Comissions que han de 

valorar les places de personal docent i investigador 2017. 
6. Precs i preguntes. 

 

 
 
Punt 1: Aprovació, si escau, de l'acta de la darrera sessió de la Junta Permanent (Acta 
núm. 72 de 07/09/2017). 
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Aprovada per assentiment. 

 

Punt 2: Informacions de l'equip de deganat. 

 
La Degana informa sobre els següents punts: 
 

a. Donades les circumstàncies excepcionals que s'estan produint durant aquests 
dies a Catalunya, l'equip de deganat va decidir cancel·lar la inauguració del curs 
de la Facultat de Psicologia que estava prevista per dilluns 9 d’octubre. Es 
comenta la possibilitat de que la JP reconsideri aquesta decisió. si ho creu 
convenient. 

b. S’ha iniciat el procés d'eleccions dels estudiants que hauran de formar part de la 
Junta de Facultat que segons reglament s'ha de renovar anualment. El dies de 
les eleccions estan previstos pel 7 i 8 de novembre. Ja estan enllestides les 
candidatures. 

c. En aquests moment 25 professors/es que imparteixen docència a la nostra 
facultat han realitzat les proves de nivell per incorporar-se al programa AIDA. 
Aquest fet manifesta una gran sensibilitat per aquest tema, i demostra que tenim 
un potencial important de professorat que podria impartir docència en anglès a 
partir del curs 2018-19. 

d. En principi es convocarà una Junta Facultat pel 20 de novembre. Si es considera 
oportú en aquesta sessió, a més de presentar l’informe de gestió de l’equip de 
deganat, i es procedirà a l’elecció dels estudiants (sector C) per a que puguin 
participar en la JP. Així mateix també es podria atorgar en aquesta JF els premis 
extraordinaris de grau als estudiants de Psicologia i Logopèdia del curs 2015-16, 
si es creu oportú. 

e. Segons reglament, l’elecció de delegats de curs s’hauria de finalitzar a finals 
d’octubre però a Psicologia encara falten molts delegats. També està pendent 
d’aprovació del reglament del Consell d’Estudiants. A partir del 23 d’octubre 
tindrem un becari de dinamització (Fernando Cidre) i haurem de determinar 
quines seran les seves funcions. 

f. Es posposa el punt 3 de l’ordre del dia original, d’informació sobre l’autoinforme 
d’acreditació del MUPGS i aprovació, si escau, de la delegació per a la seva 
aprovació a la Comissió Acadèmica i de Qualitat Docent de la Facultat. Des de 
l’AQU s’ha demanat ajornar-la visita del comitè d’avaluació extern prevista pel 
gener del 2018 per fer-la al març del 2018, ja que el mateix comitè avaluarà altres 
MUPGS de les universitats catalanes que també estan en fase d’acreditació. Per 
tant, no ens cal delegar la seva aprovació a la Comissió Acadèmica i de Qualitat  
de la Facultat ja que ho podrem fer més endavant per JP o bé JF.  

 
Seguidament, la Degana obre un torn de paraules. Una representant de l’alumnat 
pregunta sobre el consell d’estudiants i la proposta de reglament. Una altre 
representant de l’alumnat indica que es van fer unes reunions i es va dir per part de la 
persona de la Unitat de Dinamització Comunitària que no s’aprovaria. La Degana 



Junta Permanent 16/10/2017 Acta núm. 73 

 

3 

 

proposa reactivar el tema, aprofitant un nou dinamitzador. Suggereix de fer la 
proposta la qual es miraria d’aprovar en la Junta de Facultat del mes de novembre.  
 El Director del Departament de Psicologia Clínica i de la Salut fa saber que, en 
algun cas, els estudiants de mòduls que s’havien de donar en anglès estan canviant de 
mòdul per l’idioma passant-se al mòdul de català. Suggereix d’activar els grups quan es 
disposi de la massa crítica d’estudiants. La Degana respon que es tracta d’un projecte a 
llarg termini que s’implantarà de manera progressiva. 
 
 
Punt 3: Aprovació, si s’escau, dels Plans Docents 2017-2018. 
 
La Degana dóna la paraula a la Vicedegana d’afers acadèmics i qualitat, la qual 
presenta la informació dels plans docents de grau 2017-18, que són els que caldria 
aprovar en aquesta JP, si escau. Comenta que aquests plans es poden consultar 
permanentment a Nebula (Espai de Facultat de Psicologia, carpeta de programació 
docent). També comenta com ha anat la matrícula en relació a la previsió: 
 
A Psicologia, la matrícula s’ha ajustat força a la previsió que es va fer. Hi ha una 
excepció: Tècniques d’observació, optativa de 4rt (doble menció, Clínica Infantil i 
Clínica d’Adults), de l’Àrea de Metodologia. Té 7 matriculats, quan en cursos anteriors 
en tenia 15-16. Es va canviar de semestre a petició de l’àrea, per incompatibilitats de 
plans docents del professorat, i es va haver de posar en horari de tarda (per afavorir 
les dobles mencions), quedant a més en un semestre amb més optativitat. Des de 
Deganat s’entén que és un canvi provisional, i no es va considerar la seva desactivació 
pel criteri de programació de ser una optativa de doble menció. 
 
A Logopèdia, amb el canvi de pla, s’observa el següent: Pràcticament el 100% dels que 
passen de primer a segon s’han canviat de pla (queden al pla vell bàsicament persones 
a temps parcial). De 2on a 3er han passat a pla nou aproximadament un 40% dels 
estudiants, i de 3er a 4rt un 50%. Això fa preveure que el curs vinent estarà força 
normalitzada la matrícula dels dos primers cursos, i pel curs 2019-20 ja pràcticament 
s’haurà normalitzat la matrícula a tot el grau. En termes de matrícula per assignatures, 
es va detectar al setembre que l’assignatura d’Advanced Voice and characterisation 
tenia únicament 2 persones matriculades (cursos anteriors, entre 12 i 14 estudiants). 
Diverses causes poden explicar aquesta disminució: és l’única que s’imparteix en 
anglès, es va haver de programar a la tarda per compatibilitats horàries d’estudiants de 
pla antic i pla nou, i en pla antic es podia fer a 3er o a 4rt i en canvi en pla nou està 
només a 4rt. Després de parlar amb els departaments, professorat implicat i 
coordinador de titulació, es va optar per desactivar-la temporalment aquest curs, i 
tornar-la a programar el curs vinent, com es va dir que es faria amb les optatives fins 
que la implementació no hagués finalitzat. 
 
El canvi de pla a Logopèdia té incidència sobre els plans docents: hi ha assignatures 
que canvien de codi, i mentre hi hagi estudiants de pla antic i de pla nou, al professor li 
consten les dues assignatures al pla docent, però es computen tots els estudiants a la 
de pla nou. D’aquesta manera, es compta només una vegada la docència dirigida, però 
es tenen en compte tots els estudiants per les hores SAT. S’ha detectat que, per una 
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limitació tècnica del programa, això no s’ha pogut fer per 3 assignatures que han 
canviat de semestre, i s’està parlant amb l’OQD per tal de veure com ho resolem. 
S’enviarà un correu als dos departaments implicats (una assignatura és del 
Departament de Psicologia Clínica i de la Salut, i les altres dues del Departament de 
Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació) per tal que tinguin en compte que encara 
faltarà incorporar estudiants al Pla Docent individual del professorat, i se’ls mantindrà 
informats. 
 

Sense cap intervenció, s’aproven els plans docents per unanimitat. 

 
Punt 4: Aprovació, si escau, de la proposta de la Fac. De Filosofia i Lletres que la Sala 
de Graus s’anomeni “Sala Jordi Castellanos Vila”. 
 
La Degana indica que ha estat una proposta que s’ha rebut des del Deganat de Lletres. 
Que Jordi Castellanos Vila va ser catedràtic de llengua i literatura catalana del 
Departament de Filologia Catalana de la Universitat Autònoma de Barcelona (UAB) que 
va morir al 2012 llegant part de la seva biblioteca a aquesta universitat. Es fa una 
consulta a la referència del web de la UAB durant uns minuts per a tenir més 
informació. Seguidament es posa a votació a mà alçada. El resultat és: 
 
 Vots favorables: 9 
 Vots en contra: 0 
 Abstencions: 19 
S’aprova doncs per majoria simple. 
 
Punt 5: Aprovació, si escau, de la proposta de membres de les Comissions que han de 
valorar les places de personal docent i investigador 2017. 
 
La Degana indica que, d'acord amb el Reglament de Personal Acadèmic, el centre ha de 
proposar un membre de la comissió i el seu substitut. Està previst que les bases del 
concurs, així com la composició de les comissions, estiguin com a punt de l'ordre de la 
Comissió de Personal Acadèmic del 31 d’octubre. Hem de fer la proposta avui i fer-la 
arribar abans del 16 d’octubre de 2017. 
 Feta la consulta pertinent amb el Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i 
de l'Educació, Psicologia Social, Psicologia Clínica i Psicobiologia i Netodologia de les 
Ciències de la Salut, el centre fa la següent proposta: 

 

7.  8. Titular 9. Agregat Agregat 

10. Dept. Psicologia 
Social 

11. Titular: 
12. Lupicinio Íñiguez 

(UAB) 
13. Suplent: Carme 

Viladrich Segués 
(UAB) 

14. ídem 15. ídem 
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16. Dept. Psicologia 
Bàsica, Evolutiva i 
de l’Educació 

17.  18. Titular: Sylvia 
Sastre Riba, 
catedràtica de la 
Universitat de la 
Rioja 

19. Suplent: Úrsula 
Eleonore Oberst 
(titular) Universitat 
Ramon Llull 

20. 2 agregats de 
Ciències de 
l’Educació 

21. Dept. 
Psicobiologia i 
Metodologia 

22.  23. Carme Viladrich 
Segués (Titular) 
UAB 

24. José Blas Navarro 
Pastor (Suplent) 
UAB 

25.  

26. Dept. Psicologia 
Clínica 

27.  28. Titular: Eduardo 
Doval UAB, 

29. Suplent: Ignacio 
Morgado UAB 

30.  

31.  

 
Sense cap intervenció, s’aprova la proposta per assentiment. 
 
Punt 6: Precs i preguntes. 

 
La Degana posa a consideració de la JP la reactivació de la inauguració de curs. La 
resposta dels membres és de donar-la per cancel·lada. Informa també que la ponent 
serà inclosa en el programa de conferències i que els premis extraordinaris es lliuraran 
durant la propera Junta de Facultat.  
 Un representant de l’alumnat fa referència al bloqueig dels comptes de la 
universitat: hi ha alguna posició com a deganat? La degana diu que només es faran 
comunicats o es prendran posicions des de rectorat. Els deganats no es manifestaran 
individualment. 
 El representant de l’alumnat segueix amb una nova pregunta: en cas de situació 
política excepcional, hi ha previsió de mesures relacionades amb exàmens? La 
Vicedegana d’Ordenació Acadèmica respon que, fins ara, els dies excepcionals s’han 
re-programat. Donat que són situacions inesperades, disposar d’un pla és complicat. 
Suggereix que es tracti en Comissió Acadèmica i de Qualitat. Si succeís quelcom 
relacionat amb l’avaluació s’hauria de decidir quan passés, cosa que no impedeix de 
planificar-ho. El representant de l’alumnat insisteix en que la situació acadèmica és 
força diferent a l’habitual i deixa l’alumnat un tant perdut. Les respostes del 
professorat han estat molt individuals i estaria bé disposar d’una resposta de Facultat 
que seria tranquil·litzadora. La representant dels departaments externs indica que és 
difícil de coordinar, ja que tampoc hi ha coordinació per part de l’alumnat. La 
Vicedegana afegeix que, fins ara, s’han donat solucions específiques a cada grup ja que 
el nivell d’afectació ha estat molt diferent, i que sempre que s’ha pogut s’ha fet via 
delegats de curs. Que existeix molta dificultat per articular una proposta unitària per a 
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tots els grups. El representant de l’alumnat considera que la figura dels delegats de 
curs no ha funcionat fins ara i l’assemblea tampoc pot accedir a tothom. La Vicedegana 
respon que els delegats no han funcionat perquè no n’hi havia. Insisteix que es tractarà 
en Comissió Acadèmica. 

 
Sense cap més intervenció, la Degana aixeca la sessió a les 13:50h. 

 
 
 
El secretari        Vist i plau 

La presidenta 
 
 
 
 
Antoni Castelló      Margarita Martí 
 


